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Sammanfattning 
Genom ett nämndinitiativ har Helena Nanne (M) föreslagit att kommunstyrelsen ska ge 
stadskontoret i uppdrag att genomföra en extern granskning av efterlevnaden av mötes- 
och resepolicyn gällande konferenser. 
 
Kommunstyrelsen gav den 8 januari stadskontoret i uppdrag att bereda 
nämndinitiativet. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 

1. Kommunstyrelsen avslår nämndinitiativet. 

Beslutsunderlag 
• Nämndinitiativ från Helena Nanne (M) om genomlysning av mötes- och 

resepolicyn 

• G-Tjänsteskrivelse KSAU 250127 Nämndinitiativ från Helena Nanne (M) om 
genomlysning av mötes- och resepolicyn 

• Beslut KS 250108 §30 Nämndinitiativ från Helena Nanne (M) om 
genomlysning av mötes- och resepolicyn 

Beslutsplanering 
Kommunstyrelsen 2025-01-08 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-01-27 

Beslutet skickas till 
Helena Nanne (M) 
Stadskontorets handläggare 
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Ärendet 
Genom ett nämndinitiativ har Helena Nanne (M) föreslagit att kommunstyrelsen ska ge 
stadskontoret i uppdrag att genomföra en extern granskning av efterlevnaden av mötes- 
och resepolicyn gällande konferenser. Bakgrunden är enligt initiativet den rapportering 
som skett i Sydsvenskan angående konferenser och resor för den utökade 
ledningsgruppen vid Malmö stads skolrestauranger. 

Stadskontorets bedömning 
Malmö stads Mötes- och resepolicy med riktlinjer reglerar primärt frågan om hur vi 
reser och hur ett möte ska genomföras. Det ska alltid undersökas om mötet kan ske 
digitalt eller om det är av vikt att träffas fysiskt. Beslut om behov av möte, samt om det 
ska hållas digitalt eller fysiskt, ansvarar varje chef för inom sitt verksamhetsområde. 
Policyn tar även upp att digitala möten bidrar såväl till en minskad klimatpåverkan som 
till en minskning av stadens kostnader för resor. Det finns ingenting i policy eller 
riktlinje som reglerar antal möten som genomförs. I Malmö stad sker granskning båda 
på nämnds- och övergripande nivå genom bland annat revision. Malmö stads 
tjänsteresor har dock följts upp per förvaltning i personalredovisningen och för år 2024 
kommer det att ske en separat uppföljning i form av en rapport till kommunstyrelsen 
avseende efterlevnaden av Mötes- och resepolicyn. Sammantaget finns det därför inget 
behov av en extern granskning. 

När det gäller specifikt konferenser anges i riktlinjen att konferensanläggningar som kan 
nås genom kollektiva färdmedel ska väljas för att resorna ska ske så miljöanpassade och 
säkra som möjligt samt kostnadseffektiva. Malmö stad har upphandlade 
konferensanläggningar som utgår från den beslutade Mötes- och resepolicyn. 

Med utgångspunkt från ovan är förslaget att nämndinitiativet avslås. 

Ansvariga 
Agnes Wemme  Nämndsekreterare 

Johanna Juhlin  HR-direktör 
Andreas Norbrant  Stadsdirektör 


	Nämndinitiativ från Helena Nanne (M) om genomlysning av mötes- och resepolicyn
	Sammanfattning
	Förslag till beslut
	Beslutsunderlag
	Beslutsplanering
	Beslutet skickas till
	Ärendet
	Stadskontorets bedömning

	Ansvariga


